

<u>Terms of Business</u>	<u>شروط العمل</u>
OUR ACTIVITIES UNDER CATEGORY 5 SERVICES	أنشطةنا تحت خدمات الفئة الخامسة
1.1 We provide financial services as intermediary where we provide services of Introduction which may be provided by various entities. Each such entity is regulated under the laws of its place of incorporation as a regulated broker and/or custodian ("Platform Provider").	1.1 نقدم الخدمات المالية ك وسيط حيث نقدم خدمات التعريف والاستشارات المالية التي قد تقدمها كيانات مختلفة. كل كيان من هذه الكيانات يخضع للتنظيم بموجب قوانين مكان تأسيسه ك وسيط منظم و/أو أمين حفظ ("مزود المنصة").
1.2 We will introduce and arrange for opening your Account with the Platform Provider to enable you to trade in various securities and commodities which are listed on the platform of the Platform Provider.	1.2 سنقوم بالتعريف بك وترتيب فتح حسابك لدى مزود المنصة لتمكينك من التداول في الأوراق المالية والسلع المختلفة المدرجة على منصة مزود المنصة.
1.3 We will provide financial, and investment advisory services tailored to the UAE markets and global markets, in addition to:	1.3 سنقدم خدمات الاستشارات المالية والاستثمارية المخصصة للأسواق الإماراتية والأسواق العالمية، بالإضافة إلى:
<ul style="list-style-type: none"> • Market research, data analysis, and reporting. • Regulatory compliance guidance in accordance with UAE law." 	<ul style="list-style-type: none"> • بحث السوق، تحليل البيانات، وإعداد التقارير. • إرشادات الامتثال التنظيمي وفقاً للقانون الإماراتي
1.4 When applying for an account with any Platform Provider, your application will be governed by the Platform Provider's terms and conditions which, among other things, may be subject to furnishing of necessary KYC documents.	1.4 عند التقديم لفتح حساب مع أي مزود منصة، سيتم تنظيم طلبك وفقاً لشروط وأحكام مزود المنصة، والتي قد تتطلب من بين أمور أخرى تقديم مستندات اعرف عميلك (KYC) الازمة.
1.5 You will be deemed to have read and understood the applicable terms and conditions and any related policies of the Platform Provider.	1.5 سيعتبر أنك قد قرأت وفهمت الشروط والأحكام المطبقة وأي سياسات ذات صلة بمزود المنصة.
1.6 Each Provider may accept or reject your application for the Platform Provider's services in its sole discretion.	1.6 يحق لكل مزود قبول أو رفض طلبك للحصول على خدمات مزود المنصة وفقاً لتقديره المطلق.
2. Your acknowledgments and our disclaimers	إقراراتك وإخلاء مسؤوليتنا
2.1. You understand and acknowledge that	2.1 أنت تفهم وتقر بما يلي:
(a) the introduction does not create an agency or partnership between us and the Platform Providers.	• أن التعريف لا يُشئ وكالة أو شراكة بيننا وبين مزودي المنصة.
(b) upon opening of the account, the terms and conditions set out in the agreement with the Platform Provider will govern your relationship with the Platform Provider.	• عند فتح الحساب، فإن الشروط والأحكام الواردة في الاتفاقية مع مزود المنصة هي التي تحكم علاقتك مع مزود المنصة.
(c) any data or analysis provided by us or our Affiliates, employees or authorized representatives is for informational purposes only. It is not intended as and should not be construed as financial, investment, tax,	• أي بيانات أو تحليلات نقدمها نحن أو موظفونا أو ممثلونا، المعتمدون هي لأغراض معلوماتية فقط. ولا يقصد بها، ولا ينبغي تفسيرها على أنها نصيحة مالية أو استثمارية أو

legal, regulatory, or other advice.

(d) We have not undertaken any due diligence on the products and services offered by Platform Providers and will not undertake any such due diligence on your behalf.

(e) we are solely introducing you to the Platform Provider and once the introduction has been made, neither we nor our representatives will have any further involvement in any transaction you may undertake with the Platform Provider.

(f) any introduction made by us is being made solely to you and not any other person or legal entity related to you.

(g) margin trading generally carries a high level of risk, which could result in losses and is not suitable for everyone. You should ensure you fully understand these risks before opening an account with the Platform Provider; and

(h) No consent is required from you and no information is required to be disclosed to you in respect of any services, transactions, or relationships that we may enter with any of the Platform Providers or related party thereof.

3. APPLICATION OF DISCLAIMER

3.1. You hereby agree that you understand the disclaimer set out above in Clause 2. It shall remain valid and in force unless expressly provided otherwise.

3.2. It is important that you take sufficient time to read the Client Agreement and any terms and conditions of the Platform Provider carefully prior to opening an account with the Platform Provider. We intend to rely on these terms, and you should read them carefully before signing. You are recommended to take independent legal advice before signing them.

4. CLIENT MONEY AND INVESTMENTS

4.1. You will transfer funds directly to the Platform Provider and be held by the Platform Provider in accordance with the Applicable Law and regulations in the jurisdiction in which it operates.

ضريبية أو قانونية أو تنظيمية أو غيرها.

- لم نقم بإجراء أي فحص العناية الواجبة على المنتجات والخدمات المقدمة من مزودي المنصة، ولن نقوم بذلك نيابةً عنك.

- نحن نقدم لك فقط خدمة التعريف بمزود المنصة، وبمجرد إتمام عملية التعريف، لن يكون لنا أو لممثلينا أي دور آخر في أي معاملة قد تقوم بها مع مزود المنصة.

- يتم تقديم خدمة التعريف من قبلنا لك فقط، وليس لأي شخص أو كيان قانوني آخر ذي صلة بك.

- التداول بالهامش عموماً يحمل مستوى عالٍ من المخاطر، وقد يؤدي إلى خسائر، وهو غير مناسب للجميع. يجب عليك التأكد من أنك تفهم هذه المخاطر تماماً قبل فتح حساب مع مزود المنصة.

- لا يتطلب الأمر موافقتك، ولا يلزم تقديم أي معلومات لك بخصوص أي خدمات أو معاملات أو علاقات قد ندخل بها مع أي من مزودي المنصة أو أي طرف ذي صلة.

3. تطبيق إخلاء المسؤولية

3.1 أنت بموجب هذا توافق على أنك تفهم إخلاء المسؤولية الوارد في البند 2 أعلاه. وسيظل هذا الإخلاء سارياً ونافذاً ما لم ينص صراحةً على خلاف ذلك.

3.2 من المهم أن تخصص وقتاً كافياً لقراءة اتفاقية العميل وأي شروط وأحكام لمزود المنصة بعناية قبل فتح حساب مع مزود المنصة. نحن ننوي الاعتماد على هذه الشروط، ويجب عليك قراءتها بعناية قبل التوقيع. يُوصى بالحصول على استشارة قانونية مستقلة قبل التوقيع عليها.

4. أموال العميل والاستثمارات

4.1 ستقوم بتحويل الأموال مباشرة إلى مزود المنصة وسيتم الاحتفاظ بها من قبل مزود المنصة وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها في الولاية القضائية التي يعمل بها.

4.2. You acknowledge and understand that we do not accept or hold money or other assets belonging to you when we provide Category 5 Services. Any trades or investments made by you will be directly with the Platform Provider and governed by the terms and conditions of your agreement with the Platform Provider.

5. PUBLICATIONS AND MARKETING INFORMATION

5.1 Any assessments, reports, analyses, opinions, forecasts, or information released by the company (including its branches, affiliates, directors, employees, websites, newsletters, marketing materials, social media, emails, messages, letters, presentations, lectures, and conversations – collectively referred to as "Information" and "Publications") is provided for marketing, educational, and/or informational purposes only. Crucially, it states that this information should never be considered a recommendation to hold, purchase, or sell any investments.

5.2 When making investment decisions, you acknowledge that you are not relying on any information provided by the company, including information already in your possession or made available to you. You further acknowledge that the company has no obligation to verify the accuracy or completeness of any information you receive and makes no representation as to its accuracy or completeness. The company explicitly states it will not have any liability, duty, or responsibility to you regarding such information. The text emphasizes that anyone considering relying on or using the information in the Publication should independently verify and check its accuracy, completeness, reliability, and suitability. It strongly advises individuals to obtain independent and specific advice from appropriate professionals or experts concerning the information provided. In essence, this section strongly cautions against using the company's publications and marketing materials as the sole basis for investment decisions and stresses the importance of independent due diligence and professional advice.

4.2 أنت تقر وتفهم أننا لا نقبل أو نحتفظ بأموال أو أصول تخصك عند تقديم خدمات الفئة 5. وأي تداولات أو استثمارات تقوم بها ستكون مباشرة مع مزود المنصة، وستحكمها الشروط والأحكام الواردة في اتفاقيتك مع مزود المنصة.

5. المنشورات والمعلومات التسويقية

5.1 أي تقييمات أو تقارير أو تحليلات أو آراء أو توقعات أو معلومات تصدر عن الشركة (بما في ذلك فروعها وشراكتها التابعة ومديرتها وموظفيها وموقعها الإلكتروني والنشرات الإخبارية والمواد التسويقية ووسائل التواصل الاجتماعي ورسائل البريد الإلكتروني والرسائل الورقية والعروض والمحاضرات والمحادثات – ويشار إليها مجتمعة بـ"المعلومات" وـ"المنشورات") يتم تقديمها لأغراض تسويقية وتعلمية وأو معلوماتية فقط. ومن المهم التأكيد على أن هذه المعلومات لا يجب اعتبارها بأي حال من الأحوال توصية بالاحتفاظ بأي استثمار أو شرائه أو بيته.

5.2 عند اتخاذ قرارات استثمارية، فإنك تقر بأنك لا تعتمد على أي معلومات مقدمة من الشركة، بما في ذلك المعلومات الموجودة بحوزتك أو التي تم توفيرها لك. كما أنك تقر بأن الشركة ليست ملزمة بالتحقق من دقة أو اكتمال أي معلومات تتلقاها، ولا تقدم أي تعهدات بشأن دقتها أو اكتمالها. وتؤكد الشركة صراحةً أنها لن تتحمل أي مسؤولية أو التزام أو واجب تجاهك فيما يتعلق بتلك المعلومات. وبشدد النص على أنه يجب على أي شخص يفكّر في الاعتماد على أو استخدام المعلومات الواردة في المنشورات أن يتحقق بشكل مستقل من دقتها واقتمالها وموثوقيتها وملاءمتها. وينصح بشدة بالحصول على مشورة مستقلة ومحددة من محترفين أو خبراء مؤهلين بشأن المعلومات المقدمة.

باختصار، يُحذر هذا القسم بشدة من الاعتماد على منشورات الشركة وموادها التسويقية كأساس وحيد لاتخاذ قرارات استثمارية، ويؤكد على أهمية إجراء العناية الواجبة بشكل مستقل والحصول على استشارة مهنية.